

No. 1609. CHARTER OF THE ORGANIZATION OF AMERICAN STATES. SIGNED AT BOGOTÁ ON 30 APRIL 1948<sup>1</sup>

N° 1609. CHARTE DE L'ORGANISATION DES ÉTATS AMÉRICAINS. SIGNÉE À BOGOTÁ LE 30 AVRIL 1948<sup>1</sup>

---

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Organization of American States on:*

13 May 1975

GRENADA

(With effect from 13 May 1975. Signature affixed on 13 May 1975.)

*Certified statement was registered by the Organization of American States, acting on behalf of the Parties, on 24 June 1975.*

---

---

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès de l'Organisation des États américains le :*

13 mai 1975

GRENADE

(Avec effet au 13 mai 1975. Signature apposée le 13 mai 1975.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par l'Organisation des États américains, agissant au nom des Parties, le 24 juin 1975.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 119, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4, 8, and 11, as well as annex A in volumes 789 and 936.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 119, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs n° 2 à 4, 8 et 11, ainsi que l'annexe A des volumes 789 et 936.